
  

Αξιότιμοι,  
Σχετική με την μετάβασή μου στην Κοπεγχάγη στο πλαίσιο του Παγκόσμιου Συνέδριου 
Αρχιτεκτονικής και της εκλογής του νέου Συμβουλίου σας υποβάλω σχετική έκθεση.  

 

Το νέο Συμβούλιο της UIA εκλέχτηκε από την Γενική Συνέλευση της Κοπεγχάγης την 8 
Ιουλίου 2023 για 3 χρόνια σύμφωνα με τις προβλεπόμενες από το Καταστατικό 
διαδικασίες. 

Εξελέγησαν: 

Πρόεδρος η Ελβετίδα  (και λίγο Ελληνίδας) Regina Gonthier.  
Πρόεδρος του Ελλ. Τμήματος Φανή Βαβύλη με αναπληρωματικό τον Κυριάκο Πιπίνη.  

Η Regina Gonthier έχει μια πολυετή και πολύ αξιόλογη πορεία στην UIA έχοντας μεταξύ 
άλλων υπηρετήσει για πάνω από 10 χρόνια ως Διευθύντρια των Διεθνών Αρχιτεκτονικών 
Διαγωνισμών υπερασπιζόμενη την απόλυτη εφαρμογή των κανονισμών UIA UNESCO. 
Είναι επίσης η τρίτη στην ιστορία της UIA γυναίκα που εκλέγεται Πρόεδρος. 

Στην θέση του Γεν Γραμματέα εκλέχτηκε ο υποψήφιος από το Μακάο 
υποστηριζόμενος από τους Ασιάτες και τη προηγούμενη διοίκηση.  
Στην  θέση του Ταμία εκλέχτηκε ο υποστηριζόμενος από το Ελλ. Τμήμα εκπρόσωπος 
της Αιγύπτου. 
Στις θέσεις των Αντιπροέδρων εκλέχτηκαν η Ισπανίδα για την R1 ο Πολωνός για τη 
R2 του οποίου την υποψηφιότητα  είχε προτείνει το Ελλ. Τμήμα και για τις περιοχές R3 
ο Βραζιλιάνος ,για τη R4 ο Κινέζος και για τη R5 από την Αγκόλα. Αυτές τις 
υποψηφιότητες είχε επίσης υποστηρίξει το Ελλ. Τμήμα 
Για τις θέσεις των Μελών του Συμβουλίου εκλέχτηκαν παμψηφεί οι εκπρόσωποι των 
Περιοχών 1,2,3 και 4 λόγω μη ανταγωνισμού ενώ για τη περιοχή 5 (Αφρική) υπήρξε 
ιδιαίτερος ανταγωνισμός. 

Τα τελικά αποτελέσματα είναι : 
President Regina Gonthier  (Switzerland) /  Secr Gen Rui Léao  (Macau) / Treasurer 
Seif Alnaga (Egypt) / Vice Presidents / VP R1 Teresa TÁBOAS VELEIRO (Spain) 
VP R2 Jerzy GROCHULSKI (Poland) / VP R3 Nivaldo ANDRADE (Brazil) / VP R4 
ZHANG Li (China) / VP R5 Vity Claude NSALAMBI (Angola) / Council  Members.  
Ελπίζουμε με τη νέα Διοίκηση της UIA να έχουμε πολύ πιο γόνιμη συνεργασία και 



με  τα μέλη του Ελλ. Τμήματος  να οργανωθεί μια κοινή συνάντηση με φυσική παρουσία 
ώστε να συζητήσουμε τα θέματα των Ελλήνων ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΩΝ στο πλαίσιο της 
ανανεωμένης UIA για τη τριετία 2023-2026. 

Ως  εκπρόσωποι της Ελληνικής αντιπροσωπείας στο πλαίσιο του συμβουλίου 
είχαμε πολλές κατ' ιδίαν συναντήσεις με μέλη και εκπροσώπους άλλων 
αντιπροσωπειών.  

Θεωρούμε πως η στήριξη τόσο στην εκλεγείσα πρόεδρο όσο και σε κάποια άλλα 
μέλη ήταν κοινή με αυτή άλλων αντιπροσωπειών χωρών με τις οποίες διατηρούμε 
φιλικές σχέσεις και έχουμε καλή συνεργασία σε πολλά επίπεδα.  
Επίσης προσκληθήκαμε και παρευρεθήκαμε σε εκδηλώσεις που διοργάνωσαν 
πολλές αντιπροσωπείες όπως αυτή της Αυστραλίας για να τιμήσουν 
συναδέλφους αρχιτέκτονες που διακρίθηκαν σε διεθνείς διαγωνισμούς που είχαν 
προκηρύξει. 
 
Όλες οι εκδηλώσεις ήταν ιδιαίτερα σημαντικές και ενδιαφέρουσες. 
Επίσης προσκληθήκαμε και επισκεφθήκαμε ένα σημαντικό έργο που είναι υπό 
κατασκευή και αφορά τον χώρο που θα εγκατασταθεί μία διεθνούς εμβέλειας 
μελετητική αρχιτεκτονική εταιρεία η Kai Uwe Bergmann.  
Είναι μία ολιστική προσέγγιση στο σχεδιασμό μέσα από την συνεργασία πολλών 
ομάδων και πολλών ειδικοτήτων όχι μόνο αρχιτεκτόνων. Είναι μία κατασκευή με 
πολλές ιδιαιτερότητες σχεδιαστικές και κατασκευαστικές τις οποίες μας 
παρουσίασε ο επικεφαλής του γραφείου και όλοι όσοι παρευρέθηκαν όπως και το 
προεδρείο της UIA που παρέστη στο σύνολό του. 
 
Σας παραθέτω μερικά φωτογραφικά στιγμιότυπά από την Γενική Συνέλευση της 
Κοπεγχάγης . 
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